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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2021-04-29

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Ordförande FARM Eric Carlsson
Ordförande valberedningen Alexandru Golic t o m §4

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Emelie Sjögren väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Gruppnomineringar

§4.1 Foc Alex säger att nomineringarna föll på plats ganska enkelt, särskilt eftersom Foc
har såpass få tydliga poster. Gustav håller med.
Beslut: Att preliminärt fastställa valberedningens gruppnominering för Focu-
materiet 21/22.

§4.2 DP Bemelie funderar över faktumet att alla som sökte om blev nominerade. Alex
förväntade sig den frågan och har pratat med de som valberedde DP. De sa
att gruppen som blev nominerad föll på plats naturligt utifrån vad som har
uppvisats under aspningen och vad som sades under intervjuerna.
Emma har hört att det ibland var oklart under aspningen vilka av de sittande
som aspade. Hon har ingen invändning mot nomineringen, men tänker att det
kan vara bra att ha i åtanke inför framtiden. Isabella säger att det inte var klart
från början vilka av de sittande som tänkte söka om. Det blev inte optimalt,
men hon vet inte hur det hade kunnat skötas bättre. Hon påpekar också att de
frågade asparna om hur de såg på att folk sökte om under intvervjuerna och
fick neutrala eller positiva svar.
Beslut: Att preliminärt fastställa valberedningens gruppnominering för Djung-
elpatrullen 21/22.

§4.3 F6 Alex säger att det var svårt att ta fram F6-nomineringen, men de tror att de
har nominerat den bästa möjliga gruppen. Ludwig var inte med och valberedde
själv, men tycker att gruppen och personerna är bra.
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Beslut: Att preliminärt fastställa valberedningens gruppnominering för F6
21/22.

§4.4 Övrigt Bemelie la märke till att det var väldigt få tjejer som blev nominerade överlag.
Hon påpekar att det inte fanns särskilt många tjejer som sökte, men undrar om
valberedningen tänkte något på representation när de tog fram sina nomine-
ringar. Alex svarar att de inte har pratat om det i stort inom valberedningen,
men i F6 valberedning pratade de en del om det; deras mål var att nominera en
så bra grupp som möjligt, och representation är en del av det. Han anmärker
dock på den låga andelen tjejer bland de sökande han med, och säger att det
hela snarare är en fråga om varför så få tjejer söker.
Ludwig berättar att F6 har tänkt på könsfördelningen bland asparna och har
noterat att det har varierat över åren. De tänker fundera över det innan de går
av och skicka med frågan i sin överlämning till nästa års F6.
Emma undrar om valberedningen funderar över hur nominerade grupper kom-
mer fungera ihop, till exempel om F6 och DP kommer ha ett bra samarbete.
Alex tror inte det, och tror att det är svårt att ta hänsyn till det och intern
gruppdynamik samtidigt, men kanske kan ta med det i sin överlämning. Sje-
melie påpekar att de tänkte på det i F6 valberedning förra året.

§5 Preliminär
verksamhetsplan

Den föreslagna preliminära verksamhetsplanen bifogas nedan. Den är baserad
på en tidigare version som visades upp för Styret i Slack för ett tag sen, men
har justerats efter ett arr där Kärnstyretasparna har fått diskutera den. Efter
den diskussionen har det tillkommit en punkt om att ta tillvara på bra saker
som har kommit ur pandemin och distansstudier och distansarr och en punkt
om att förbättra lokaler studenterna vistas i i allmänhet. Bemelie yrkar på
att Styret ska lägga fram den preliminära verksamhetsplanen i den föreslagna
formen.
Beslut: Att lägga fram den föreslagna preliminära verksamhetsplanen för sek-
tionsmötet.

§6 Preliminär budget Den föreslagna preliminära budgeten bifogas nedan. David har fått ett medde-
lande från F6 kassör Alexander om att deras uppgifter var fel. Ludwig råkar
säga att han ska ”disciplinera” Alexander så att alla hör. David räknar om med
de nya uppgifterna från F6 och kommer fram till att den preliminära budgeten
landar på -28 675 kr totalt, vilket är en mindre förlust än vad som önskas.
Bemelie och Albert vill att budgetposten för Sektionens middag ska höjas med
10 000 kr. Ludwig vill att F6 ska få 2 000 kr mer i budget för ”fetare gasquer”.
Joseph tycker att de frågorna kan lyftas med nästa års styre innan den riktiga
budgeten fastställs eftersom man hinner ha en mer ordentlig diskussion med
mer eftertanke.
David ber om motivering till de föreslagna budgetändringarna. Albert säger att
budgeten för Sektionens middag sänktes med 10 000 kr detta året för att minska
sektionens utgifter och för att middagen ändå väntades bli digital. Ludwig vill
ha bättre dekor på gasquer.
Mötet väljer att höja budgeten för Sektionens middag enligt Bemelie och Al-
berts förslag, men väljer att inte ändra F6 budget. Bemelie säger att F6 är
välkomna att prata med nästa års styre om en budgetändring.
Beslut: Att godkänna den föreslagna preliminära budgeten med en ökning på
10 000 kr i budget för Sektionens middag.

§7 Motionssvar, Fabiolas
målgrupp

Motionen bifogas nedan. Alla verkar tycka att förslaget är rimligt, och ingen
kommer med någon invändning.
Beslut: Att yrka på godkännande av motionen ”Ändra Fabiolas stadga”.
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§8 Äskning,
idrottsföreningar på KFM

Äskningen bifogas nedan. Äskningen berör renovering av ett rum FIF, ifK och
KfIK har tillsammans och har därför skickats till de tre respektive sektionerna.
Bemelies tanke var att sektionsstyrelserna skulle prata om äskningen internt
och sen prata ihop sig och ge ett gemensamt svar, men någon av de andra
sektionerna har redan avslagit äskningen utan att prata med resten.
Det påpekas att den äskade summan, 4 476 kr, är ganska liten, men det är inte
helt klart exakt vad föreningarnas mål är; de har äskat för diverse byggmaterial
och nämner byggnation av en soffa i äskningen, men det diskuteras om huruvida
de tänkte bygga mer än bara en soffa, och hur soffan ska användas.
David funderar högt över om Styret kan tänkas få äskningar från kommittéerna
i framtiden om den här äskningen godkänns. Emma nickar med enorm inten-
sitet. David undrar var gränsen går för vad Styret ska bekosta. Oliver tänker
att det är annorlunda för FIF eftersom deras rum är nytt och möbleras från
grunden.
Bemelie yrkar på att låta sektionen bekosta upp till 2 000 kr för äskningen om
pengarna används till arbetsmiljöfrämjande renoveringar.
Beslut: Att stå för upp till 2 000 kr av FIF:s, ifK:s och KfIK:s sektionsö-
verskridande äskning för rumsrenovering om det går till arbetsmiljöfrämjande
renoveringar.

§9 Incident Mötet går bakom stängda dörrar. Inget beslut fattas.

§10 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 13:12!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Emelie Sjögren
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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Sektionsstyrelsen
Verksamhetsplan

Fysikteknologsektionen, Chalmers Tekniska Högskola

Fysikteknologsektionen
Förslag på preliminär verksamhetsplan för

sektionsstyrelsen 2021/2022

Sektionsstyrelsen ska under verksamhetsåret
2021/2022 verka för följande mål:

Siffror inom parentes anger vilket mål i Mål- och visionsdokumentet som verksamhetsplanspunkten
jobbar mot.

• Fortsätta arbetet med det psykosociala läget
Under flera år har sektionsstyrelsen arbetat med den psykosociala situationen på sektionen, med
fokus på att F och TM-studenter upplevt sig stressade. Fortsatt arbete är nödvändigt då F och
TM fortfarande har mycket dåliga resultat i t.ex studentbarometern när det gäller psykosocial
hälsa. Sektionsstyrelsen ska fortsätta detta arbete det kommande verksamhetsåret genom att
ta fram en handlingsplan tillsammans med nya programledningen, och implementera den med
utbildningsområdet. (5, 9)

• Utvärdera implementerandet av sektionsföreningar
Under året 19/20 har en ny klass av sektionsaktiva införts i formen av sektionsföreningar. Då
detta är en relativt stor förändring bör den utvärderas och eventuellt utvecklas. (8, 11)

• Underlätta användandet av det nya köket
Ett nytt Focuskök beräknas vara på plats till det nya läsåret. För att säkerställa att köket
och dess utrustning tillvaratas på bästa sätt och görs så tillgängligt som möjligt för sektionens
kommittéer, föreningar och medlemmar avser sektionsstyrelsen att implementera rutiner för
detta ändamål.

• Utveckling av intern kommunikation
Under det kommande verksamhetsåret skall sektionsstyrelsen arbeta med att förbättra kommu-
nikationen mellan kommittéerna på sektionen samt kommunikationen mellan sektionsstyrelsen
och kommittéerna. (7)

• Utveckling av kommunikation till sektionsmedlemmar
Under det kommande året vill sektionsstyrelsen se över sektionens kommunikation till sina med-
lemmar. Styrelsen vill bland annat verka för en mer konsekvent användning av Ftek och se över
ett potentiellt nyhetsbrev.

• Utvärdera förra årets miljö- och hållbarhetsbeslut
Under det föregående året antog sektionsmötet en proposition angående åtgärder för att minska
sektionens klimatpåverkan. Under det kommande året vill sektionsstyrelsen utvärdera åtgärder-
nas implementation.

• Utbildningar för nya sektionsaktiva
I dagsläget får tillträdande sektionsaktiva majoriteten av sin information från överlämningar
från sina föregångare. Dessa överlämningar varierar dock ofta i kvalitet, och innehåller inte all-
tid all nödvändig information. För att underlätta för nya sektionsaktiva och minska missförstånd
vill sektionsstyrelsen implementera rutiner för nya sektionsaktiva i form av gemensamma utbild-
ningar som exempelvis förklarar sektionens struktur i termet av beslut och styrdokument samt
praktiska frågor.

• Utveckla sektionens ekonomi
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Studentkåren har som mål att skapa ett gemensamt – men frivilligt – ramverk för sektionernas
ekonomier för att bättre kunna hjälpa till vid eventuella frågor. Sektionsstyrelsen vill verka för att
anpassa sektionens ekonomi efter detta ramverk. Utöver denna förändring vill sektionsstyrelsen se
över interna betalningar, bland annat för kommittéer och föreningars hyrningar av sektionsbilen.

• Jämlikhet
Sektionsstyrelsen vill under det kommande verksamhetsåret arbeta för att öka jämlikheten på
sektionen mellan exempelvis kön, mellan de olika programmen och mellan svensktalande och
ickesvensktalande studenter. Detta ämnas göras bland annat genom att utvärdera och vidareut-
veckla den nystartade jämlikhetsföreningen JämF. (5, 7, 9, 11)

• Dokumentera positiva följder av distansstudier och -arrangemang
Med mer än ett år av pandemi och distansstudier och -arrangemang i ryggen vill sektionsstyrelsen
se till att positiva följder av distansen dokumenteras så att sektionen kan dra lärdomar inför
framtiden.

• Verka för förbättring av studielokaler
Under det kommande verksamhetsåret vill sektionsstyrelsen föra dialog med högskolan för att
verka för en förbättring av de lokaler där sektionens studenter vistas, såsom föreläsningssalar,
räkneövningssalar och datorsalar.
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21/22 Resultat
Inkomster Budget Specifierat Utfall Anmärkning Kommentarer Q1 Q2 Q3 Q4

Programbidrag F 265 000,00 kr Se över om detta kan höjas 21/22
Programbidrag TM 100 000,00 kr Se över om detta kan höjas 21/22
Sektionsavgift 81 000,00 kr
Farm 190 660,00 kr Enligt prognos
F6 322 550,00 kr Enligt deras budget
DP 274 200,00 kr Enligt deras budget
FnollK 45 000,00 kr
FOC 24 000,00 kr
SNF 2 260,00 kr
Sektionsbil 22 000,00 kr Extern uthyrning
Uthyrning Focus 13 000,00 kr
Försäljning Sektionsaccessoarer 22 000,00 kr
Övriga intäkter 10 000,00 kr Till största del Pantamera
Sektionens vecka 4 000,00 kr Sponsring från Folke Hjalmers för förgyllning av sektionens middag?
Grill med styret 0,00 kr Intäkter Grill med styret
Saft 10 000,00 kr PA betalar förhoppningsvis Umeå (Så var avtalat för i våren 20)
Riktade satsningar F 0,00 kr
Riktade satsningar TM 0,00 kr

Totalt: 1 385 670,00 kr

Utgifter Budget Specifierat Utfall Anmärkning Kommentarer

Farm 104 600,00 kr
104 600,00 kr

F6 315 900,00 kr
315 900,00 kr

DP 248 700,00 kr
248 700,00 kr

FnollK 245 000,00 kr
245 000,00 kr

FOC 23 000,00 kr
23 000,00 kr

0,00 kr Bidrag Bidraget är internt och bör därför inte stå med i budgeten.
0,00 kr Flipperdelar Flyttat till upprustning Focus
0,00 kr Automatdelar Flyttat till upprustning Focus
0,00 kr Nytt flipperspel
0,00 kr Arkadspel till Focus

SNF 55 700,00 kr SNF förfogar själva över denna summan och sköter bokföring
30 000,00 kr Cocktailpartyn, ett varje läsperiodSänkt pga corona

3 500,00 kr Utvärderingsluncher F/TM
2 700,00 kr Teambuilding, 300kr/person - justera denna om SNF ej är fulltaligt
4 000,00 kr Aspning samt överlämning
5 000,00 kr Representation
3 000,00 kr Veckobladeriet
3 500,00 kr Kursutvärderingsfrämjande medel (Infomöte plus kursutvärderingsfika)
1 000,00 kr Mottagning

0,00 kr SNFöreläsning-PA editionFanns pga Corona
2 000,00 kr SNFika
1 000,00 kr Övriga utgifter

FIF 30 100,00 kr
18 900,00 kr Arrangemang

1 800,00 kr Materialinköp
1 500,00 kr Motionshallen
1 300,00 kr Deltagande CM
1 700,00 kr Hålla i CM

0,00 kr Subventionera Göteborgsvarv
1 800,00 kr Representation

900,00 kr Aspning
900,00 kr Teambuilding



400,00 kr Övriga utgifter
900,00 kr Överlämning

Foton 3 940,00 kr
1 000,00 kr Material mm

300,00 kr Teambuilding
600,00 kr Överlämning

1 290,00 kr Rep-plagg inkl F-märken (200+15 per person)
750,00 kr Aspning

Fabiola 9 300,00 kr
3 000,00 kr Brudar och bärs (3*1000)

400,00 kr Inspoföreläsning (2*200)
1 200,00 kr Pluggkväll (4*300)

400,00 kr Mensskåp
1 800,00 kr Bastu

900,00 kr Rep-plagg
1 000,00 kr Aspning

300,00 kr Teambuilding
300,00 kr Överlämning

Gameboy 5 650,00 kr
2 400,00 kr Brädspelskvällar (8*300

750,00 kr Aspning
900,00 kr Representation
300,00 kr Teambuilding
300,00 kr Överlämning

1 000,00 kr Material

Tidningar 3 496,00 kr
996,00 kr Fantomen (4*249) SE ÖVER PRENUMERATIONSTYP

2 500,00 kr Fantomen inbundna
Finform 19 900,00 kr

2 250,00 kr Släpp
2 700,00 kr Mottagningsnummer
2 700,00 kr Tidning LP1 (prata med finform om kr/tidning)
2 700,00 kr Tidning LP2
2 700,00 kr Tidning LP3
2 700,00 kr Tidning LP4

500,00 kr Reportage, var FinForms åsikt att två reportage á 250 kr var rimligt under året
750,00 kr Aspning, äger rum i LP3
750,00 kr Teambuilding, bör äga rum i LP4

1 350,00 kr Rep-plagg (9*150)
200,00 kr Representation under föreningskväll eller liknande
600,00 kr Byte av ansvarig utgivare

IT 1 650,00 kr
190,00 kr Avgift ftek

1 000,00 kr Övriga grejer, datortillbehör, serverdelar
200,00 kr Byte av ansvarig utgivare ftek (Öka med 2000kr 2029/2030)
260,00 kr Avgifter sektionsmöteshemsidan (Heroku)

Valberedning 5 030,00 kr Valberedningar i LP2 och LP4,
900,00 kr Luncher LP2, 5 pers i 2 dagar
300,00 kr Fika LP2

2 250,00 kr Luncher LP4, 5 pers i 5 dagar
750,00 kr Fika LP4
410,00 kr Aspning, utbildning
420,00 kr Repplagg (70*6)

Utbildning 2 850,00 kr
600,00 kr SUS Balngt

1 300,00 kr Kunskapsprov sektionsordförande
300,00 kr Bilutbildningar och annat (FIKA)
650,00 kr Utbildning inför kunskapsprov



Sektionsmöten 10 500,00 kr
2 500,00 kr LP1, mat, bil och fika till presidiet
2 500,00 kr LP2, mat, bil och fika till presidiet
2 500,00 kr LP3, mat, bil och fika till presidiet
2 500,00 kr LP4, mat, bil och fika till presidiet

0,00 kr Extrainsatt möte
500,00 kr Invalsrekvisita LP4

Möteskostnader 4 600,00 kr
2 000,00 kr Stormöte inför mottagningen

800,00 kr Kassörsmöten, 4 st per år, 200kr st
1 000,00 kr Stormöten, 2-3 per år, 300-400 per möte. Inkluderar ej stormötet innan mottagningen.

500,00 kr Vice-/ordföranderåd, 5-6 st, Kaffe och Kakor, 100 kr st
300,00 kr Workshops/arbetsgrupper 2st för 150kr

Sektionens vecka 28 000,00 kr
20 000,00 kr Sektionens middag

1 500,00 kr Sponsring F6
1 500,00 kr Sponsring nollK
2 500,00 kr Styretarr
1 000,00 kr Pufftack sektionens middag
1 500,00 kr Övriga Arrangemang

Sammanhållning sektionsaktiva22 400,00 kr
7 500,00 kr Sektionsaktiva-tack (JA 900 kr/timme ca 3 timmar + snacks 50 kr/pers samt grillning)

700,00 kr Bil till sektionsaktivabastun
2 000,00 kr Mat till bastun
4 700,00 kr Buss till bastun
1 200,00 kr Bastuhyra
3 000,00 kr Mat och bil till storteambuilding
3 300,00 kr Teambuildingbastu F6, DP, nollK (vill de ha?)

Sektionsbilen 76 300,00 kr
11 500,00 kr Parkeringsplats, årspris
12 000,00 kr Bränslekostnader
24 800,00 kr Helårsförsäkring. (Förhandla om ny! Bör isf göras runt jul)

3 500,00 kr Trängselskatt, ca 370/månad för 10 månader
7 500,00 kr Fordonsskatt, ca 2500/gång betalas 3 gånger per år

15 000,00 kr Reparation och service
1 000,00 kr Övriga kostnader för bilen
1 000,00 kr Klimatkompensation

Hofflor 5 200,00 kr
1 300,00 kr LP1, ej bilkostnad på någon - samkör med DuP
1 300,00 kr LP2
1 300,00 kr LP3
1 300,00 kr LP4

Ärtsoppa 11 200,00 kr
2 800,00 kr LP1
2 800,00 kr LP2
2 800,00 kr LP3
2 800,00 kr LP4

Julbord 20 000,00 kr
20 000,00 kr Be DP att presentera en budget i förväg 0

Avskrivning dungen 15 000,00 kr
15 000,00 kr

Focus upprustning 33 500,00 kr
30 000,00 kr Inventarier, sladdar, verktyg, möbler som slits ut snabbtRustkontot!

2 500,00 kr Flipperdelar
1 000,00 kr Automatdelar

Finansiella avgifter 13 229,00 kr
10 000,00 kr Bankkostnader

1 980,00 kr Bankkortskostnader
1 249,00 kr Kostnader bokföringsprogram

Sektionsaccessoarer 20 000,00 kr
0,00 kr För eventuell införskaffning av övriga prylar



20 000,00 kr Inköp av sektionskläder
Sektionspotten 22 200,00 kr

11 000,00 kr Blandat

2 000,00 kr Kaffeollektivet
2 000,00 kr BakisClubben (4*500)
6 000,00 kr Funktionärer, rep-plagg, fika, aspning, nollbricka, bokföringskvällar
1 200,00 kr Blodgruppen (4*300)

SaFt 16 000,00 kr
10 000,00 kr Resa Umeå

6 000,00 kr Resa under våren
Styret 25 100,00 kr

3 500,00 kr Kontorsmaterial (julkort?)
3 600,00 kr Teambuilding styret

900,00 kr Teambuilding kärnstyret
3 600,00 kr Kärnstyret- aspning och överlämning
3 000,00 kr Representation Kärnstyret

0,00 kr Upprustning styretrummet
2 500,00 kr Grill med styret

0,00 kr Riktad satsning F-Spexet
0,00 kr Riktad satsning nya brädspel

8 000,00 kr Subventionering vegetarisk mat

Äskning Partytält 0,00 kr
0,00 kr

LOB-tejp 0,00 kr
0,00 kr

Äskning ny flagga 3 000,00 kr
3 000,00 kr

Totalt: 1 401 045,00 kr 1 401 045,00 kr

Resultat: −15 375,00 kr



Motion om ändra Fabiolas stadga
Isabella Tepp, Mathilda Gustafsson,

Alma Blombäck, Aǰsa Ćuprija, Julia Jansson

Motion om
ändra Fabiolas stadga

Isabella Tepp, Mathilda Gustafsson,
Alma Blombäck, Ajša Ćuprija, Julia Jansson

Bakgrund

Just nu st̊ar det i Fabiolas stadga att vi är en förening för kvinnorna p̊a Teknisk fysik och Teknisk
matematik. Vi skulle vilja ändra detta till att vi är en förening för kvinnor och icke-binära för att
förtydliga.

Yrkande

att under §7.4.2 i reglementet göra följande ändring:

Det åligger Fabiola:

att arrangera evenemang riktade mot kvinnor och icke-binära p̊a sektionen.

1



 

 Teknologsektionen för Bioteknik samt Kemiteknik med Fysik, Kemiteknologsektionen och 
Fysikteknologsektionen | Chalmers tekniska högskola 

 

 
Äskning för renovering av kommittérum 
 
Motivering och syfte: 
 
KfIK, FIF och ifK önskar kunna fortsätta bedriva sin verksamhet på ett för sektionerna 
gynnande sätt. För detta krävs ett väl utrustat och fräscht arbetsrum. På grund av flytten av 
arbetsrummen så krävs nu en byggnation av möblemang för att vi skall ha förutsättningarna 
att skapa en så bra och aktiv studietid som möjligt. Byggnationen kommer att ske gemensamt 
av FIF, KfIK och ifK. Möblemanget som tidigare varit i bl.a KAOS/HÄKS och bØf/KØKs 
rum har beräknats hålla i 10 år för de interna delarna och 5 år för de ytliga delarna och 
eftersom vår soffa planeras att byggas i samma stil beräknas livslängden vara densamma.  
 
Eftersom ingen av idrottskommittéerna sedan tidigare har haft ett eget rum så kommer det 
krävas ytterligare renoveringar än möblemang då rummet kräver en uppfräschning för att 
främja en behaglig och välkomnande arbetsmiljö. 
 
 

Sökande 
Namn: KfIK, FIF, ifK 

Datum: 26/4 

Ansvarig för äskningen 
Namn: Olivia Englund, Filip Rydin, Carl Fermergård 

Telefon: 0725487134, 0725600008, 0723979322 

Mail: ordf.kfik@kfkb.se, fif.ordf@ftek.se, carl.fermergard@gmail.com  
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Budget 

 
 
 
 
 
 
Yrkande 
Med bifogad motivering yrkar KfIK, FIF och ifK att KfKb, F och K-styret beviljar ett bidrag 
på 4476 kr för renovering av kommitterummet för idrottskommitteérna på KfKb, F och K-
sektionen 
 
Följande fylls i av sektionsstyrelsen om äskningen beviljas: 
Signatur firmatecknare: ______________________________________ 
Namnförtydligande: _________________________________________ 
Ort och datum:_____ _____________________________________________ 
Konto/Fond: _______________________________________________ 

Material Köpes från  Styck á styckpris  totalkostnad 
OSB-skiva Byggmax  5 á 159 740 
Färg (grundfärg)  Byggmax  1 á 249 249 
Färg (målarfärg, svart) Jula 2 á 149 298 
Färg (målarfärg, vit) Byggmax 1 á 249 149 
Gångjärn (2-pack) Biltema 3 á 35 105 
Regel (45*95 mm) Byggmax 12 á 23.95 290 
Ben (45*45 mm) Byggmax 16 á 12.85 210 
Skruvar (1 paket, 250 skruvar) Byggmax 1 á 199 199 
Tavelramar (50*70 cm) IKEA 3 á 79 237 
Skarvsladd Elgiganten 1 á 99 99 
Skum abceurosoft 5 á 208 1040 
Tyg Tyg.se 9 á 94.95 kr/m 860 
Summa/Total balans   4476 
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